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PROTOKÓŁ NR VII/2011 

Z OBRAD VII SESJI  
RADY POWIATU NOWOTOMYSKIEGO  

KADENCJI W LATACH 2010-2014  
odbytej dnia 29 czerwca 2011 roku 

w sali konferencyjnej HI-FI w Paproci 
 
 

 

Ad.1. 
Otwarcie VII  sesji i stwierdzenie quorum.  

Przewodniczący Rady Powiatu Nowotomyskiego Pan Zbigniew 
Markowski otworzył obrady VII sesji Rady Powiatu Nowotomyskiego i 
powitał wszystkich obecnych. NieobecnyP.Dziewiałtowski-
Gintowt,P.Pigla,P.Wilkoszarski. Obecnych jest 16 radnych. 
Przewodniczący stwierdził quorum.  Lista obecności stanowi załącznik 
nr 1 do protokołu. Lista gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  
Obrady rozpoczęły się o godz.10:00. 
Przewodniczący wprowadził do porządku obrad następujące projekty 
uchwał oraz apel Rady Powiatu na wniosek  Komisji Rolnictwa, 
Leśnictwa i Ochrony Środowiska. W pkt 14a - Podjęcie uchwały w 
sprawie skargi Pana Tadeusza Bauera na działalność Starosty 
Nowotomyskiego. 
W pkt 14b- Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na rozwiązanie 
umowy o pracę za wypowiedzeniem z radną powiatu Nowotomyskiego 
Panią Marią Kostera-Kaniecką zatrudnioną w Zakładzie Gospodarki 
Komunalnej w Zbąszyniu na stanowisku kierownika. 
W pkt 14c-Apel Rady Powiatu Nowotomyskiego w sprawie uznania 
rolnictwa za priorytet polskiej prezydencji w Unii Europejskiej i 
wyrównania dopłat rolniczych dla Polski. 
Innych propozycji nie było. 
Przewodniczący poddał pod głosowanie uzupełnienie porządku obrad: 
„za”– 16 



Rada Powiatu Nowotomyskiego po wprowadzeniu zmian p rzyj ęła 
porz ądek obrad, który stanowi zał ącznik nr 3 do protokołu.  

Ad.2. 
Przyj ęcie protokołu z VI sesji Rady Powiatu Nowotomyskieg o. 
 
P.Przewodniczący poinformował, Ŝe protokół wyłoŜony był do wglądu i 
zapytał czy są uwagi. Uwag nie wniesiono, w związku z tym 
Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu: 
 
 „za”– 16 

Rada Powiatu Nowotomyskiego przyj ęła protokół obrad VI sesji. 

Ad.3. 
Interpelacje Radnych.  

Na piśmie nie było interpelacji. 

P.Galas zgłosiła następujące sprawy: 
1. zapytała jakie są decyzje Zarządu Powiatu  w sprawiegruntów w 
Trzciance, 
2. Zarząd zlecił opinię w zakresie wydzierŜawienia wolnych 
pomieszczeń. 
3. 7.06. miał się odbyć przetarg na sprzedaŜ działek budowlanych 
wTrzciance jeśli tak to ile sprzedano i za jaką wartość. 
4. Notoryczny przegląd dróg na drodze Łagwy - Wiktorowo  - jest tam 
niebezpieczeństwo dla uŜytkowników z powodu nieodpowiedniego 
oznakowania. 

 

Ad.4. 
Sprawozdanie z działalno ści Zarz ądu Powiatu Nowotomyskiego w 
okresie mi ędzysesyjnym.  
 
Przewodniczący poinformował, Ŝe Radni otrzymali informację w 
materiałach na VII sesję i w związku z tym otworzył dyskusję. Nie było 
zgłoszeń do dyskusji. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do 
protokołu.  
 
Ad.5. 



Funkcjonowanie Samodzielnego Publicznego Zakładu Op ieki 
Zdrowotnej w Nowym Tomy ślu.  
 
Przewodniczący poinformował, Ŝe Radni otrzymali sprawozdanie, które 
było omawiane na posiedzeniach komisji. 

Dyrektor SPZOZ poinformował, Ŝe  w dzisiejszej sesji uczestniczą: 
Zastępca dyrektora SPZOZ P.M.Ratajczak, Ordynator O/Ortopedii i 
Traumatologii Narządu Ruchu, Kierownik Koordynator  
O/Ginekologiczno-PołoŜniczegoP.A.Paczkowska, Ordynator Chirurgii P. 
M.Firlej. 
Dyrektor uzupełnił złoŜoną informację. 
Przewodniczący otworzył dyskusję i poinformował o złoŜonej informacji 
na komisji Zdrowia, kto jest zainteresowany moŜe otrzymać 
ksero.Dyrektor na następnej sesji w szczegółach przekaŜeinformację 
dotyczącą wydatkowania kwoty 300 tys.zł. 

 

Ad.6. 
Podj ęcie uchwały w sprawie  wyra Ŝenia zgody Samodzielnemu 
Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej imienia dok tora 
Kazimierza Hołogi w Nowym Tomy ślu, na wydzier Ŝawienie 
pomieszcze ń po byłym szpitalnym oddziale ratunkowym.  
 
Przewodniczący udzielił głosu Dyrektorowi SPZOZ P.J.Nowakowi. 
Dyrektor SPZOZ poinformował, Ŝe pomieszczenia są planowane na 
wydzierŜawienie do rozszerzenia zakresu usług medycznych. Są 
przeznaczone na utworzenie pracowni hemodynamiki – kardiologii 
interwencyjnej. 
Jest zapewnienie NFZ, do zakontraktowania świadczeń 
kardiologicznych, nie ma zapewnienia, Ŝe moŜe być kardiologia 
interwencyjna. Na początku listopada br. będzie wiadomo. 
Pomieszczenia muszą być dostosowane i wyposaŜone w sprzęt – 2,5 
mln. Jest ryzyko dla grupy współpracującej. 
Przewodniczący podziękował i otworzył dyskusję. 
P.Galas zapytałana jaki okres przewiduje się zawarcie umowy 
dzierŜawy. P.Kozeckizapytał -jeŜeli ten wariant nie przejdzie - to co dalej. 



Dyrektor  poinformował, Ŝe takie pomieszczenia są dzierŜawione na 
okres ok. 10 lat, z uwagi naduŜy nakład. Gdyby nie doszło do realizacji, 
to są określone potrzeby w zakresie ginekologii. 
Przewodniczący po zamknięciu dyskusji odczytał projekt uchwały 
stanowiący załącznik nr 5  do protokołu i poddał pod głosowanie: 
 
„za” – 16 
 
Rada Powiatu Nowotomyskiego podj ęła Uchwał ę Nr VII/59/2011 w 
sprawie  wyra Ŝenia zgody Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi 
Opieki Zdrowotnej imienia doktora Kazimierza Hołogi  w Nowym 
Tomy ślu, na wydzier Ŝawienie pomieszcze ń po byłym szpitalnym 
oddziale ratunkowym. 
 
Ad.7. 
Podj ęcie uchwały w sprawie  programu współpracy na rok 2 011 
Powiatu Nowotomyskiego w zakresie rehabilitacji zaw odowej i 
społecznej osób niepełnosprawnych.  

Radni zapoznali się z projektem uchwały na posiedzeniach komisji. 
Przewodniczący wobec braku dyskusji odczytał projekt uchwały 
stanowiący załącznik nr 6 do protokołu i poddał pod głosowanie: 

„za”- 16 

Rada Powiatu Nowotomyskiego podj ęła Uchwał ę Nr VII/60/2011 w 
sprawie  programu współpracy na rok 2011 Powiatu 
Nowotomyskiego w zakresie rehabilitacji zawodowej i  społecznej 
osób niepełnosprawnych 

Ad.8. 
Podj ęcie uchwały w sprawie  zmiany Uchwały Nr V/33/2011 Rady 
powiatu Nowotomyskiego z dnia 30 marca 2011 r. w sp rawie 
określenia zada ń z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej 
osób niepełnosprawnych  zamieszkuj ących na terenie Powiatu 
Nowotomyskiego, na które zostan ą przeznaczone środki 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawn ych w 
2011r. 



Radni zapoznali się z projektem uchwały na posiedzeniach komisji. 
Przewodniczący wobec braku uwag odczytał projekt uchwały stanowiący 
załącznik  nr 7 do protokołu i poddał pod głosowanie: 

„za” - 16 

Rada Powiatu Nowotomyskiego podj ęła  Uchwał ę Nr VII/61/2011 w 
sprawie  zmiany Uchwały Nr V/33/2011 Rady powiatu 
Nowotomyskiego z dnia 30 marca 2011 r. w sprawie ok reślenia 
zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osó b 
niepełnosprawnych  zamieszkuj ących na terenie Powiatu 
Nowotomyskiego, na które zostan ą przeznaczone środki 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawn ych w 
2011r. 

Ad.9. 
Podj ęcie uchwały w sprawie zmiany zał ączników do Uchwały Nr 
XXV/185/2009 Rady Powiatu Nowotomyskiego w sprawie przyj ęcia 
do realizacji „Strategii Rozwi ązywania Problemów Społecznych w 
Powiecie Nowotomyskim na lata 2009-2018”.  
 
Radni zapoznali się z projektem uchwały na posiedzeniach komisji. 
Uwag nie wniesiono. Przewodniczący odczytał projekt uchwały 
stanowiący załącznik nr 8  do protokołu i poddał pod głosowanie:  
„za” - 16 
Rada Powiatu Nowotomyskiego podj ęła Uchwał ę Nr VII/62/2011 w 
sprawie zmiany zał ączników do Uchwały Nr XXV/185/2009 Rady 
Powiatu Nowotomyskiego w sprawie przyj ęcia do realizacji 
„Strategii Rozwi ązywania Problemów Społecznych w Powiecie 
Nowotomyskim na lata 2009-2018”. 
 
Ad.10. 
Podj ęcie uchwały w sprawie  zmiany uchwały nr XXIX/219/2 009 RPN 
z dnia 21 grudnia 2009 roku  w sprawie uchwalenia S tatutu Powiatu 
Nowotomyskiego.  

Przewodniczący poinformował, Ŝe projekt uchwały  był omawiany na 
posiedzeniach komisji. Uwag nie wniesiono. 
Przewodniczący odczytał projekt uchwały stanowiący załącznik nr 9 do 
protokołu i poddał pod głosowanie: 



„za” - 16 

Rada Powiatu Nowotomyskiego podj ęła Uchwał ęNr VII/63/2011 w 
sprawie  zmiany uchwały nr XXIX/219/2009 RPN z dnia  21 grudnia 
2009 roku  w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu Now otomyskiego. 

Ad.11.  

Podj ęcie uchwały w sprawie  zmiany uchwały Nr XXVII/203/ 2009 
RPN z dnia 28 pa ździernika  2009 r. w sprawie uchwalenia 
Regulaminu Organizacyjnego  Starostwa Powiatowego w  Nowym 
Tomyślu.  
 
Radni zapoznali się z projektem uchwały na posiedzeniach komisji. 
P.Kozeckiw odniesieniu do  pkt 8-pzd- zapytał czy było umocowanie oraz 
wnioskował aby w schemacie  organizacyjnym  przypisać P.Staroście 
podporządkowanie Wydziału Dróg Powiatowych. 
P.Sekretarz w odniesieniu do zapisu w pkt 8 poinformował, Ŝe nie było 
zapisu „wydawanie czasopisma”. 
P.Starosta poinformował, Ŝe wcześniejszy zapis schematu 
organizacyjnego przekłada się, jest to konsekwencja podległości. 
Przewodniczący poddał pod głosowanie  wniosekP.Kozeckiego: 
„za” – 5 
„przeciw” – 11 
„wstrzymujący się”– 0 

Wniosek został odrzucony. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały stanowiący załącznik nr 10  do 
protokołu i poddał pod głosowanie: 

„za” - 16 

Rada Powiatu Nowotomyskiego podj ęła Uchwał ęNr VII/64/2011 w 
sprawie  zmiany uchwały Nr XXVII/203/2009 RPN z dni a 28 
października  2009 r. w sprawie uchwalenia Regulaminu 
Organizacyjnego  Starostwa Powiatowego w Nowym Tomy ślu. 
 

Ad.12. 
Podj ęcie uchwały w sprawie  udzielenia pomocy polskiej r odzinie z 
Kazachstanu w repatriacji do Polski.  
 



Radni zapoznali się z projektem uchwały na posiedzeniach komisji. 
P.Starosta w uzupełnieniu poinformował, Ŝe Notariusz polecił aby wpisać 
konkretne osoby, których sprawa dotyczy tj. Julii i Romana Szewczuk 
oraz syna Jarosława. 
Wobec braku uwag Przewodniczący odczytał projekt uchwały 
stanowiący załącznik nr 11 do protokołu i poddał pod głosowanie:  
 

„za”– 16 

Rada Powiatu Nowotomyskiego podj ęła Uchwał ęNr VII/65/2011 w 
sprawie  udzielenia pomocy polskiej rodzinie z Kaza chstanu w 
repatriacji do Polski. 
 

Ad.13. 
Podj ęcie uchwały w sprawie  przyj ęcia programu wspierania 
edukacji uzdolnionych uczniów szkół ponadgimnazjaln ych, dla 
których organem prowadz ącym jest Powiat Nowotomyski.  
 
Radni zapoznali się z projektem uchwały na posiedzeniach komisji. 
P.Starosta skierował ukłon w stronę Komisji Oświaty jako inicjatora 
projektu uchwały, a w imieniu Zarządu Powiatu wniósł uwagę co do 
zmiany zapisu w paragrafie 2 ust 2 pkt 1 i 2 polegającej na zmianie 
oceny  z zachowania na wzorową. 
Przewodniczący poddał pod głosowanie zaproponowanej zmiany: 
 „za” – 16 
Przewodniczący odczytał po zmianach projekt uchwały stanowiący 
załącznik nr 12 do protokołu i poddał pod głosowanie: 
 
„za” - 16 
 
Rada Powiatu Nowotomyskiego podj ęła Uchwał ęNr VII/66/2011 w 
sprawie  przyj ęcia programu wspierania edukacji uzdolnionych 
uczniów szkół ponadgimnazjalnych, dla których organ em 
prowadz ącym jest Powiat Nowotomyski.  
 
Ad.14. 



Podj ęcie uchwały w sprawie  zmian w bud Ŝecie Powiatu 
Nowotomyskiego na rok 2011.  

Przewodniczący poinformował, Ŝe na posiedzeniach komisji omawiano 
projekt uchwały,  pytań nie było. 
Przewodniczący odczytał projekt uchwały stanowiący załącznik nr 13 do 
protokołu i poddał pod głosowanie: 
 

„za” -  16 

Rada Powiatu Nowotomyskiego podj ęła Uchwał ęNr VII/67/2011 w 
sprawie  zmian w bud Ŝecie Powiatu Nowotomyskiego na rok 2011. 

Ad.14a 

Podj ęcie uchwały w sprawie skargi Pana Tadeusza Bauera n a 
działalno ść Starosty Nowotomyskiego.  

Komisja Rewizyjna  na posiedzeniu w dniu 22 czerwca 2011 roku 
wyraziła opinię w sprawie skargi jako niezasadną. Do projektu uchwały 
uwag nie wniesiono.   
Przewodniczący odczytał projekt uchwały stanowiący załącznik nr 14 do 
protokołu i poddał pod głosowanie: 
 
„za” – 16 

Rada Powiatu Nowotomyskiego podj ęła Uchwał ęNr VII/68/2011 w 
sprawie skargi Pana Tadeusza Bauera na działalno ść Starosty 
Nowotomyskiego. 

Ad.14.b. 
Podj ęcie uchwały w sprawie wyra Ŝenia zgody na rozwi ązanie 
umowy o prac ę za wypowiedzeniem z radn ą powiatu 
Nowotomyskiego Pani ą Marią Kostera-Kanieck ą zatrudnion ą w 
Zakładzie Gospodarki Komunalnej w Zb ąszyniu na stanowisku 
kierownika . 
 
Przewodniczący udzielił głosu Pani Radnej. 
P.Radna poinformowała, Ŝe zgadza się z wypowiedzeniem, przedstawiła 
dotychczasowy przebieg pracy zawodowej, od 25 lat zajmowała wysokie 



stanowiska. Obecnie jest likwidatorem tej jednostki.  Poinformowała o 
otrzymaniu propozycji kandydowania do Sejmu RP.  
Przewodniczący odczytał zapis  z ustawy o samorządzie powiatowym w 
zakresie rozwiązania z radnym stosunku pracy. Uwag nie wniesiono. 
Przewodniczący odczytał projekt uchwały stanowiący załącznik nr 15  
do protokołu i poddał pod głosowanie: 
„za” – 15 
„wstrzymujący się” – 1 
 
Rada Powiatu Nowotomyskiego podj ęła Uchwał ę Nr VII/69/2011 w 
sprawie wyra Ŝenia zgody na rozwi ązanie umowy o prac ę za 
wypowiedzeniem z radn ą powiatu Nowotomyskiego Pani ą Marią 
Kostera-Kanieck ą zatrudnion ą w Zakładzie Gospodarki Komunalnej 
w Zbąszyniu na stanowisku kierownika. 
 
Ad.14.c. 
Apel Rady Powiatu Nowotomyskiego w sprawie uznania rolnictwa 
za priorytet polskiej prezydencji w Unii Europejski ej i wyrównania 
dopłat rolniczych dla Polski.  
 
Przewodniczący poinformował, Ŝe Komisja Rolnictwa Leśnictwa i 
Ochrony Środowiska na posiedzeniu postanowiła skierować apel pod 
obrady VII sesji. Przewodniczący odczytał treść apelu stanowiący 
załącznik nr 16  do protokołu i poddał pod głosowanie:  
„za” – 13 
„przeciw” - 0 
„wstrzymujący się” -  3 
 
Rada Powiatu Nowotomyskiego podj ęła apel w sprawie uznania 
rolnictwa za priorytet polskiej prezydencji w Unii Europejskiej i 
wyrównania dopłat rolniczych dla Polski. 
 
Na salę obrad przybył Radny E.Pigla obecnych jest 17 radnych. 
 
Ad.15. 
Odpowiedzi na interpelacje Radnych.  
 



P.Starosta poinformował, Ŝe z datą dzisiejszą będzie pisemna 
odpowiedź na interpelację  w sprawie gruntów rolnych w Trzciance. 
W sprawie wydzierŜawienia wolnych pomieszczeń podmiotom 
prywatnym w szpitalu zlecono opinię  prof.  Szewczykowi. 
Nie ma  zainteresowania nabyciem działek budowlanych w Trzciance.  
W odniesieniu do przeglądu dróg powiatowych – P.Szymkowiak 
poinformował, Ŝe droga po zimie została mocno zniszczona. Nie poradzą 
sobie we własnym zakresie, zatem musi być do tego firma 
specjalistyczna. Zagłębienie przed „buczkami” teŜ zostało zrobione. 
Na salę obrad przybył radny P.Wilkoszarski obecnych jest 18 radnych. 
 
Ad.16. 
Wolne głosy i wnioski.  

Dyrektor PZD P. Piotr Szymkowiak w związku z zakończeniem 
działalności Powiatowego Zarządu Dróg podziękował za dotychczasową 
współpracę i przeprosił za dyskomfort, jeŜeli taki miał miejsce. 
Podziękował równieŜ za to, Ŝe umoŜliwiono mu kierować nowym 
wydziałem, który nosi nazwę „Wydział Dróg Powiatowych”. Zmienia się 
tylko nazwa, zadania do realizacji pozostają te same. 

Przewodniczący poinformował o mającym się odbyć strzelaniu o puchar 
Komendanta WKU z okazji święta wojska polskiego. Apelował o 
stworzenie zespołu i zgłaszanie w biurze rady. 

Przewodniczący podziękował za sprawny przebieg części roboczejVII 
sesji Rady Powiatu. 

 

Ad.17. 
Zamkni ęcie VII sesji Rady Powiatu Nowotomyskiego.  
 

Część roboczą VII sesji Rady Powiatu NowotomyskiegoPrzewodniczacy 
zamknął o godzinie10:55. Dalszy ciąg obrad to sesja uroczysta. 
Przewodniczący powitał  gości zaproszonych z  partnerskiego powiatu. 
Część uroczysta VII sesji z okazji przypadającej w dniu dzisiejszym 10 
rocznicy podpisania umowy o współpracy Powiatu Nowotomyskiego z 
Powiatem Poczdam-Mittelmark. W uroczystej sesji udział brała delegacja 
z Powiatu Poczdam-Mittelmark. Przewodniczący Ŝyczył owocnych obrad. 
Kolejno głos zabierali: 



• Starosta Nowotomyski P.Andrzej Wilkoński, 

• Starosta Powiatu Poczdam-MittelmarkP.WolfgangBlasig, 

• P.Magdalena Chwalisz-Burzyńska – Wydział Edukacji i Rozwoju -
dokonała prezentacji dorobku współpracy obu powiatów. 

• Prezentacja w wykonaniu  przedstawicielkiWydziału do spraw 
Rozwoju i Promocji Powiatu Poczdam-Mittelmark, 

• OdnowieniaDeklaracji o Przyjacielskiej Współpracy i Partnerstwie 
pomiędzy Powiatem Nowotomyskim i Powiatem Poczdam-
Mittelmarkdokonali  Starostowie i Przewodniczący Rad Powiatów. 

• P.Joel Matuszek zabrał głos w sprawie nawiązanej współpracy w 
2001 roku. 

• Wójt Gminy Miedzichowo oficjalnie podziękował za współpracę. 

• Starosta Powiatu Poczdam-Mittelmark jednocześnie prezes 
stowarzyszenia wędrowców. 

Uroczystą część sesji zakończono o godzinie 14:15, Przewodniczący 
podziękował za udział i zamknął obrady VII sesji Rady Powiatu 
Nowotomyskiego i zaprosił wszystkich na poczęstunek. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokolant:    Przewodniczący Rady Powiatu 
 

/-/ S.Drobnik   /-/ mgr Zbigniew Markowski 

 


